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"Аердором Покикве ћемо крајем августа да отвоирмо за саобраћај."

  

Александар Вучић, 17.4. 2016, (током обиласка ужичког краја у предизборној кампањи)

  

  

Коментар Истиномера

  

Ко је крив што Поникве касне и каква је судбина аеродрома за који много верују да може
бити мотор развоја Западне Србије, питања су на која јавност, а пре свега Ужичани и
грађани осталих општина златиборског краја, одговор нису добили. Једино извесно је да
новца за завршетак радова нема, упркос бројним обећањима политичара.

  

На предизборном митингу у Ужицу у априлу ове године тадашњи носилац листе Српске
напредне странке, а данашњи премијер, Александар Вучић обећао је грађанима
Златиборског округа отварање аеродрома Поникве до краја лета, и то за цивилни
саобраћај. Међутим, путнички авиони на Поникве још увек не слећу, а нико од
надлежних државних органа више и не спомиње могућност завршетка радова. А зашто
би када су избори одавно прошли.
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Међутим, у жару предизборне кампање заиста је деловало као да је власт решена да
Поникве коначно оспособе за цивилни саобраћај. Пред сам долазак Вучића у
предизборну посету Ужицу, у априлу ове године, београдски аеродром „Никола Тесла“
донирао је 50 милиона динара, као помоћ да се радови на Пониквама коначно приведу
крају. Такође, према речима директора јавног предузећа "Аеродром Поникве" Саше
Савића и Влада Србије је обећала помоћ од два милиона евра за завршетак радова, али
то обећање није реализовано.

  

"Само за прву фазу радова потребно је 2,4 милиона евра, а да би сви радови били
завршени према пројектној документацији, која је добила све потребне сагласности,
потребно је 3,5 милиона евра", истако је Савић на конференцији "Аердором Поникве –
стратешки циљ Западне Србије" пре неколико дана.

  

Додаје и да је поптуно јасно да ни држава, а ни Град Ужице, немају потребна средства
за завршетак овог аеродрома. То је потврдио и градоначелник Ужица Тихомир
Петковић. Он је за телевизију Н1 рекао да у буџету града пара нема, али да зато имају
понуде из Саудијске Арабије која би желела да купи и уложи средства у Поникве.

  

За разлику од ужичког градоначелника, председник општине Чајетина већ дуже време
покушава да убеди Владу и друге општине златиборског округа да је решење у
формирању регионалног јавног предузећа.

  

"Уколико би свих десет општина Златиборског округа финансијски помогле, онда бисмо
врло брзо овај аеродром, важан за развој привреде, посебно туризма, ставили у
фуинкцију", сматра председник општине Чајетина Милан Стаматовић.

  

Додаје и да је поптуно јасно да ни држава, а ни Град Ужице, немају потребна средства
за завршетак овог аеродрома. То је потврдио и градоначелник Ужица Тихомир
Петковић. Он је за телевизију Н1 рекао да у буџету града пара нема, али да зато имају
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"Уколико би свих десет општина Златиборског округа финансијски помогле, онда бисмо
врло брзо овај аеродром, важан за развој привреде, посебно туризма, ставили у
фуинкцију", сматра председник општине Чајетина Милан Стаматовић.

  

Међутим, на иницијатве Стаматовића нико из Владе Србије не одговара већ дуже време,
а након предизборне кампање, у којој су Поникве служиле као адут за придобијање
гласова становника Ужица и околних општина, о завршетку радова нема више ни речи.

  

Наравно, није Александар Вучић једини из владајуће структуре који је давао оваква
обећања у вези са Пониквама. Министарка Зорана Михајловић је неколико пута
излазила у јавност и такође тврдила да ће аеродром за саобраћај бити спреман до
септембра. Истиномер је одговоре на питања зашто се касни и где је настао проблем
тражио и од Министарства грађевинарства, саобраћаја и инфаструктуре, али
објашњење нисмо добили.

  

С обзиром на то да аеродром Поникве за цивилни саобраћај није отворен ни шест
месеци након премијеровог обећања, Истиномер Александру Вучићу даје оцену
"неиспуњено". Такође, неодговоран став Владе према, како је премијер говорио "мотору
развоја Западне Србије", показује и чињеница да обећана 2 милиона евра Поникве од
Владе Србије никада нису добиле.

  

(Истиномер)
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